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Miljø- og flystøyutvalget for Osl.

Uttalelse fra Nannestad KrF vedr. Osl’s masterplan

Nannestad KrF mener at den forelagte masterplanen fra Osl er et godt og 

gjennomarbeidet dokument, sett i lys av det mandatet/ oppdraget som  Osl hadde fått 

fra statlige myndigheter.

I utgangspunktet er Nannestad Krf nokså betenkt over å skulle få en tredje rullebane 

på Gardermoen, og partiet håper i det lengste at det lar seg gjøre trafikkmessige 

forbedringer på eksisterende område for å øke flykapasiteten uten ytterligere 

utbygging.

Når det er sagt, ser vi samferdselsdepartementets behov for å båndlegge areale  for 

å være forberedt hvis utbygging blir påkrevd i framtida.

Masterplanen beskriver fordeler og ulemper ved alle alternativene som er behandlet, 

og slik sett er det en ærlig og usminket framstilling.

Nannestad KrF er glad for at Osl konkluderer med at det østre alternativet  vil være 

det beste. Dette er ikke bare pga beliggenheten, men også fordi det vestlige 

alternativet  vil by på enda større utfordringer  miljømessig ift både landbruk og antall 

husstander det vil gå utover, samt det sterkt betenkelige miljøaspektet som ligger i 

den voldsomt store forflytningen og erstatningen av grunnmasse.

I tillegg kommer den store merkostnaden ved lang byggetid, og en tilsvarende lang 

slitasje på nærmiljøet før flystøyen overtar.

Derfor konkluderer Nannestad KrF med at miljømessig, samfunnsøkonomisk og 

transportøkonomisk sett må det østlige alternativet for en eventuell 3.rullebane en 

gang i framtida være det beste alternativet
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